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رئیسجمهور در جلسه شورای اداری استان یزد:

هرجا بتوانیم با مذاکره مشکل مردم را حل کنیم بهعنوان رئیسجمهور منتخب یک ثانیه صبر
نخواهم کرد

رئیس جمهور، ایجاد شغل برای جوانان کشور را خدمتی بزرگ و ارزشمند دانست و با تاکید بر اینکه بهترین راه اشتغال،

اقتصاد دانشبنیان است، به افتتاح طرحهای بزرگ در استان یزد اشاره و اظهار کرد: تولید تمام خطوط نفت و گاز مورد

نیازمان توسط دانشمندان ایرانی، عزت کشور است.

رئیس جمهور، ایجاد شغل برای جوانان کشور را خدمتی بزرگ و ارزشمند دانست و با تاکید بر این که بهترین راه اشتغال،
اقتصاد دانش بنیان است، به افتتاح طرح های بزرگ در استان یزد اشاره و اظهار کرد: تولید تمام خطوط نفت و گاز مورد

نیازمان توسط دانشمندان ایرانی، عزت کشور است.

به گزارش ایسنا، حجت الاسلام والمسلمین دکتر حسن روحانی یکشنبه شب در جلسه شورای اداری و توسعه استان
یزد، ایمان، آموختن علم و دانش ، کار و اخلاق را از آموزه ها و دستورهای پیامبر عظیم الشأن اسلام(ص) به مسلمانان
خواند و گفت: در یک مقطعی از تاریخ غربی ها علوم و دانش اسلامی را از ما گرفتند و به واسطه آن به تاخت و تاز
پرداختند، اما معتقدم امروز با وجود جوانان تحصیل کرده می توانیم عقب ماندگی های خودمان را در این زمینه جبران

کنیم.

رئیس جمهور با قدردانی از حضور باشکوه مردم یزد در استقبال از خادمان خود در دولت، اظهار داشت: مردم خونگرم و
مهربان استان و به ویژه شهر یزد با حضور باشکوه خود در مراسم استقبال بر خادمان کوچک خود در مجموعه دولت منت

گذاشتند و از همه مردم استان تشکر و قدردانی می کنم.

وی گفت: این که استان یزد از استاندار فعال و جوانی برخوردار شده که بسیار پرتلاش بوده و نسبت به مسایل استان
کاملاً اشراف دارد، بسیار جای خرسندی است و امام جمعه یزد نیز که سابقه دوستی ۵۵ ساله با ایشان دارم از
نیروهای فعال در زمینه علم و دانش و ترویج اخلاق و خدمات عمومی در جامعه هستند و این همه سرمایه های خوبی

برای استان محسوب می شود.

دکتر روحانی در ادامه با گرامی داشت میلاد باسعادت پیامبر اسلام(ص)، با اشاره به خدمات ایشان به جامعه و مردم،
اظهار داشت: پیامبر(ص) در قدم اول ایمان را برای مردم به ارمغان آورده و درهای آسمان را به روی مردم گشود و جهان
بینی بزرگی به مردم که چشم امیدشان به ساخته دست شان به نام بت بود، عنایت کرد و آن ها را از بت ها رهانید و
به آسمان متصل کرد و ایمان واقعی را در دل مردم زنده کرد و این کار، بزرگ ترین و مهم ترین رسالت پیامبر(ص) به عنوان

اشرف مخلوقات بود.

رئیس جمهور با بیان این که پیامبر(ص) همچنین بر آموختن علم و دانش تأکید داشتند، گفت: پیامبر(ص) فرمود که علم و
دانش را در هر کجا که هست بیاموزید و تأکید داشت که کسی که در راه دانش قدم برمی دارد، پا روی بال فرشتگان

می گذارد و در پیشگاه خداوند عزیز است.

دکتر روحانی با تأکید بر این که علم و دانش کلید همه پیشرفت ها محسوب می شود، اظهار داشت: به واسطه علم و
دانش، تحولات بزرگی در کشور و دنیا رقم خورده است. این که با آب کم، محصول خوبی برداشت می شود و در زمان
کوتاه می توانیم با همدیگر ارتباط برقرار کنیم، به واسطه علم و دانش امکان پذیر شده است. علم و دانش به عنوان راه
پیشرفت را پیامبر اسلام(ص) به انسان آموخته است او مدینه العلم بود و این در را به روی انسان گشود و فرمود که

انسان با علم می تواند به همه جا برسد و اگر سلطنت می خواهید به دنبال علم و دانش باشید.

رئیس جمهور خاطر نشان کرد: میدان نفتی بزرگی که خبر آن را اعلام کردیم، به واسطه اکتشافات علمی امکان پذیر
شده است و متخصصین کشورمان با دانش و تکنولوژی توانستند به اعماق زمین نفوذ کرده و این اکتشاف بزرگ را رقم

بزنند.

دکتر روحانی اضافه کرد: برای آموختن علم و دانش پایانی وجود ندارد و انسان تا پایان عمر خود دانشجو و دانش آموز
است.
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رئیس جمهور حضور و افتتاح کارخانه توربین سازی یزد را بسیار خوشحال کننده دانست و گفت: این که تمام خطوط نفت
و گاز توسط توربین هایی که به دست متخصصین کشورمان ساخته شده است و کشورمان را در این زمینه بی نیاز کرده،
بسیار افتخارانگیز و خوشحال کننده است و نشان دهنده عزت کشورمان می باشد. حضور در این کارخانه یکی از ساعات

بسیار خوب برای من بود.

تا صد به دست از صفر  این کارخانه  توربین های باعظمتی که در  افزود: مشاهده تحقیقات عظیم و  دکتر روحانی 
متخصصان کشورمان ساخته شده، پیمودن همان دانشی است که می تواند برای کشورمان اقتدار ایجاد کند.

رئیس جمهور در ادامه سخنان خود کار و تلاش را دیگر توصیه پیامبر(ص) عنوان کرد و گفت: پیامبر(ص) به ما گفت شبانه
روز کار کنید زیرا کسی که کار می کند، مجاهد است.

دکتر روحانی با بیان این که مبارزه فقط در سنگر نیست و مجاهدت فقط در جنگ و مبارزه نیست، گفت: کسی که کار
می کند نیز مجاهد است. کار و تلاش عیب نیست. ثروت به دست آوردن نه تنها مذموم نیست بلکه پسندیده هم است.
این که طرحی افتتاح می شود و برای جوانان بیکار اشتغال ایجاد می کند، خدمت بزرگ و ارزشمندی است و کارآفرینان
که تولید و اشتغال ایجاد کرده و نیاز بازار را تأمین می کنند، اگر نباشند، ما باید همه این ها را وارد کنیم. در حالی که
امروز با تلاش کارآفرینان، روی پای خود ایستاده ایم و به جای واردات، تولید می کنیم. امروز در فولاد تولیدکننده هستیم و

صادر می کنیم.

رئیس جمهور در همین زمینه به افتتاح کارخانه تولید آهن اسفنجی در اردکان اشاره کرد و گفت: امروز در چادرملو کارخانه
تولید سالانه یک میلیون و ۵۵۰ هزار تن فولاد اسفندی افتتاح شد که کار بسیار بزرگی است که باعث خودکفایی کشور

می شود و اشتغال ایجاد می کند.

دکتر روحانی با بیان این که هیچ چیزی بدتر از بیکاری نیست، اظهار داشت: برخی فکر می کنند اشتغال را فقط دولت
ایجاد می کند در صورتی که این گونه نیست. دولت باید زیرساخت ها، سرمایه و تسهیلات را فراهم کند، مجلس باید با
وضع قانون برای ارایه تسهیلات زمینه را فراهم کند، قوه قضائیه با تأمین امنیت، امنیت اشغال را ایجاد کند و بقیه کارها

دست مردم است.

رئیس جمهور در ادامه به شرایط استان یزد اشاره کرد و گفت: همین استان یزد پر از استعداد و موقعیت های استراتژیک
و راهبردی است. اگر بگوییم در این استان بیکار داریم، اینجا دیگر همه ما مقصر هستیم و همه ما باید کمک کنیم تا این

گره گشوده شود.

دکتر روحانی گردشگری را یکی از مهم ترین حوزه ها برای ایجاد اشتغال معرفی کرد و اظهار داشت: استان یزد ظرفیت
فراوانی در حوزه گردشگری دارد که می توان برای ایجاد اشتغال بیشتر از آن استفاده کرد.

رئیس جمهور ادامه داد: اقتصاد دانش بنیان بهترین راه ایجاد اشتغال است. یزد در این حوزه استعدادهای فراوانی دارد و
با آغاز عملیات احداث کارخانه دانش بنیان در استان و راه اندازی این کارخانه اشتغال استان متحول می شود.

دکتر روحانی در ادامه اخلاق را دیگر دستور مهم پیغمبر(ص) به مردم عنوان کرد و گفت: اخلاق در واقع هدف زندگی
ماست. پیغمبر(ص) زندگی، انسانیت، معاشرت و سلوک با یکدیگر را به ما یاد داد.

رئیس جمهور اظهار داشت: در زمان پیامبر(ص)، کفار، مسلمانان و مشرکین در کنار هم در مدینه زندگی می کردند. اگر
پیامبر(ص) الگوی ماست باید شیوه زندگی پیامبر(ص) و زندگی مسالمت آمیز الگوی ما باشد.

دکتر روحانی افزود: از لحاظ امنیت، آرامش و آزادی هیچ جایی از مدینه امن تر نبود و آن به خاطر این بود که پیامبری در آن
شهر زندگی می کرد که این شرایط را در مدینه برای همه ایجاد کرده بود. پیامبر(ص) در بین مردم و مثل مردم خود بود.
اگر ما به چنین روزی رسیدیم و به جای انتخاب خط، دایره را انتخاب کردیم که بالا و پایین و اول و آخر نداشته باشد،

موفق خواهیم شد.

رئیس جمهور با بیان این که اختلاف سلیقه و اختلاف عقیده طبیعی است و افکار یکی نیست، گفت سلمان و ابوذر هر
دو صحابی و شاگرد پیامبر(ص) بودند، اما فاصله زیادی با یکدیگر داشتند و اختلاف عقیده و نظرشان فراوان بود. افکار
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همه ما به یک گونه نیست، اما باید با هم بسازیم و کنار هم باشیم. با اخلاق حسنه هم زیستی مسالمت آمیز در کنار
هم داشته باشیم.

دکتر روحانی در همین رابطه به موضوع انتخابات در کشور اشاره کرد و گفت: انتخابات فرآیند خود را طی می کند و از روز
ثبت نام تا روز رأی گیری و انتخاب پیش می رود، اما انتخابات که تمام شد، باید همه چیز تمام شود، نباید آن را تا انتخاب

بعدی کش بدهیم.

وی افزود: فرد منتخب در انتخابات اعم از انتخابات مجلس، شورا، ریاست جمهوری و یا هر انتخابات دیگری فقط منتخب
رأی دهندگانش نیست، بلکه منتخب کل ملت است و همه باید با هر عقیده و نگرشی با فرد انتخاب شده کار کنند تا
زمان انتخابات بعدی فرا برسد. همه باید در مدت ۴ سال در کنار و همراه فرد منتخب باشند. همه با هم باشیم و در کنار

هم متفق باشیم و اگر نظر دیگری داریم تا انتخابات بعدی صبر کنیم تا فرد موردنظر خود را انتخاب نمائیم.

رئیس جمهور با بیان این که بعد از انتخابات ۴ سال باید آتش بس اعلام شود، گفت: در زمان جاهلیت هم که همه با هم
جنگ و درگیری داشتند، ۴ ماه، ماه حرام بود و جنگ تعطیل می شد، اما گویا در کشور ما، ماه حرام هم نداریم.

دکتر روحانی با بیان این که پیامبر(ص) به ما درس اخلاق، تواضع، خلوص و همکاری یاد داد، گفت: پیامبر(ص) به ما گفت
که به یاد و به فکر همسایه باشید. امروز با گسترش فضای مجازی و ارتباطات همه با هم همسایه هستیم و با همین
تلفن همراه در دست مان از هزاران کیلومتر فاصله با هم ارتباط داریم. پس باید به یکدیگر احترام بگذاریم. پیغمبر(ص) راه
اخلاق را به ما یاد داد، اگر ما ایمان، علم، کار و تلاش و اخلاق را کنار هم قرار دهیم، آن گاه می توانیم در کشور از

سختی ها عبور کنیم.

رئیس جمهور با بیان این که تلاش ما به عنوان دولت تسهیل کار برای شماست، گفت: ما در دولت تلاش چندساله ای
انجام دادیم تا با یک اتحادیه اقتصادی منطقه به نام اتحادیه اوراسیا همکاری کنیم قدم اول این کار از پنجم همین ماه آبان

برداشته شده و ما به ۵ کشور دیگر منطقه متصل شدیم این یعنی تحرک در تجارت و تسهیل در بازرگانی و تجارت.

دکتر روحانی خاطرنشان کرد: ما باید زمینه صادرات و وام بانکی را برای سرمایه گذاران تسهیل کنیم و امکانات مسکن را
در اختیار مردم قرار دهیم و در کنار این اقدامات با تلاش مردم است که می توانیم از مشکلات عبور کنیم.

رئیس جمهور با بیان این که سخت ترین سال های بعد از انقلاب از نظر اقتصادی برای کشور سال های ۹۷ و ۹۸ بوده
است، گفت: در مسئولیت های مختلفی که در کشور بعد از پیروزی انقلاب بر عهده داشته ام، شرایط اقتصادی کشور
حتی در زمان جنگ نیز تا به این حد مشکل نبوده است به طوری که امروز با مشکلات فروش نفت، همکاری های بانکی،
بیمه و انواع مشکلات اقتصادی مواجه هستیم، اما به لطف خدا بعد از پشت سر گذاشتن یک سال سخت، توانستیم راه
را باز کنیم. امروز شرایط از سال گذشته بهتر است و امید مردم بیشتر شده است هر چند که هنوز مردم با مشکلاتی در

زندگی مواجه هستند.

دکتر روحانی با تأکید بر این که با همه توان به فکر منافع عمومی مردم هستیم، تأکید کرد: البته مردم هم برای عبور از
مشکلات خودشان تلاش می کنند. باید مقاومت کنیم، سخت کوش و پرتلاش باشیم، جوانان خود را باور کنیم و با دنیا

هم در تعامل باشیم.

رئیس جمهور افزود: کار با همسایه هایی همچون ترکیه، عراق، افغانستان و پاکستان و همسایه ها در شمال و جنوب،
همان تعامل با بیرون است و راه را برای حرکت و تلاش باز کردیم.

دکتر روحانی یادآور شد: در کنار هم، با هم و به فکر هم باشیم و از سرمایه های ملی خود به خوبی استفاده کنیم اگر
نسبت به هم مهربان باشیم، می توانیم از مشکلات عبور کنیم. البته بار سنگینی روی دوش ماست که شما باید ما را

یاری کنید.

رئیس جمهور در بخش پایانی سخنان خود در جلسه شورای اداری و توسعه استان یزد در جمع مدیران این استان تأکید
کرد: هر جا بتوانیم از طریق مذاکره مشکل شما مردم را حل کنیم یا آن را کاهش دهیم من به عنوان رئیس جمهور

منتخب شما یک ثانیه صبر نخواهم کرد با این که می دانم کار بسیار سختی است.
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دکتر روحانی اضافه کرد: همین الان هم در تماس هستیم و برای حل مشکلات صحبت می کنم اما هیچ گاه دنبال ذلت
نخواهیم رفت ما به دنبال راه حل باعزت هستیم. با رهنمودهای رهبر معظم انقلاب و آموزه های اسلام، همه در کنار هم

هستیم و ان شاءالله پیروز خواهیم شد.
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